
Referat - bestyrelsesmøde HF Sønderbro 5/4-2022 

Til stede: 
Benna Outzen, Clay Larsen, Carsten Raben, Karina Madsen, Pia Larsen, Flemming Mortensen, Lisbeth 
Bus, Tina Krøll Jensen, Steen Johannessen. 

Referent: 
Steen 

Bestyrelsen konstituerede sig med valg af næstformand:  
Flemming. 

Ris og ros udvalg: 
Lisbeth, Karsten, Clay. 

Helårsvand og Kloakerings udvalg.: 
Flemming, Steen. 

Hvis der er medlemmer der gerne vil deltage i dette arbejde bedes de skrive til bestyrelsen. 
Udvalget skal prøve at finde bud på priser på nedgravning af vand i forbindelse med kloakering og skabe 
overblik over evt. alternativer til kommunens “tilbud”. 
Kloakudvalget tager kontakt til Nokken for at indhente erfaringer og tanker. 

Klima møde - kreds 1 -  Miljø gruppen 
Dorthe Mørkenborg er aktiv i arbejdet fra foreningen. 
Bestyrelsen har valgt Lisbeth som kontaktperson fra bestyrelsen. 
Der er forskellige grønne initiativer bla.forvildning af græsplænen med områder der ikke bliver slået. 

Dato for standerhejsning og arbejdsdag fællesarbejde lørdag d. 30/4. 
Opgaverne koordineres af Lisbeth og Benna i samarbejde. 
Karsten kører rundt med større ting. 
Der bliver bestilt container. 

Honorar - vandlauget. 
Bestyrelsen beslutter at Michael Bus og Lasse Ottosen får 3000 nu og 1500 i efteråret for deres arbejde i 
vandlauget. 
Pia tjekker med kredsen hvordan vi kan være sikre på at vi kan udbetale inden for lovens rammer.  
Vi vil arbejde på at udvide vandlauget med flere personer. Så flere ved hvordan det foregår. 
Hvis der er nogen der er interesseret må de gerne henvende sig til bestyrelsen. 

Kontortid torsdage fra 18-19 fra første torsdag i maj d. 5/5-2022. 
Benna laver en vagtplan for bestyrelsens medlemmer. 

Toiletvogn 3. Vi behøver ikke at søge byggetilladelse. 
Tanken til vognen er ødelagt så der skal nedgraves ny tank. 
Karsten og Clay tager sig af indhente tilbud på tank, nedgravning og på afhentning af eksisterende 
toiletvogn. 



Facebook. 
Bestyrelsen diskuterer hvordan vi skal involvere og ikke involvere os i facebookgruppen tilknyttet HF 
Sønderbro. 

Henvendelser. 
Bestyrelsen vedtager at Erik Jørgensen får 2.500 til at afholde en Sønderbro blomsterfest fredag 20 Maj 
kl. 15.00 for at markere at frugthaven er kommet godt igang. 

Vedligeholdelse. 
Karsten koordinerer løbende vedligeholdelse af toiletterne og Perlen. Alle er enige om at der er et stort 
behov.  
Vi diskuterer hvad rammen er, for hvad vi kan bruge til vedligehold på bygninger. Der burde udarbejdes 
en vedligeholdelsesplan. Generalforsamlingen har vedtaget kontingentstigning fra Oktober til specifikt 
dette formål. 

Gedestien - åbning og lukning. 
Vi udskyder beslutningen for bedre at orientere hele bestyrelsen om hvad der ligger bag den tidligere 
bestyrelses beslutning. 

Mails. 
Alle i bestyrelsen modtager alle mails.  
Alle i bestyrelsen får adgang til foreninglet - vores administrationssystem. 
Der ligger et kæmpe arbejde for bestyrelsen i at administrere og besvare henvendelser. 
Der bliver diskuteret forskellige modeller for hvordan vi håndterer den store opgave. 
Vi vil prøve at opdele ansvarsområder så vi i fællesskab kan respondere med rimelig hastighed. 

Interne konflikter i foreningen.  
Vi henviser generelt til forbundets konflikthåndtering og at alt foregår skriftligt. 

Toiletvogn 5 (på pladsen) 
Foran toiletvogn 5 er der tidligere besluttet at lægge ekstra jord på. Der er stillet et forslag om at der skal 
lægges fliser. Vi nøjes med at lægge ekstra jord. 
Hvad skal reglerne være for hvornår vognen er åben. 
Alle medlemmer har nøgle. Bestyrelsen beslutter at vognen generelt er lukket pånær om søndagen og når 
haveforeningen og købmanden holder arrangementer. Det er ikke et offentligt toilet (som kræver helt 
andre regler for rengøring) 

Festudvalget 
Lisbeth fra festudvalget beder om adgang til hvad de omsætter for på mobilepay. Det har været 
problematisk at få indsigt i sidste sæson og dermed uigennemskueligt at opgøre salget. Benna lover at 
bringe det i orden. 

Næste bestyrelsesmøde bliver onsdag d. 4. maj. 

 


